
Medlemsmöte i NRTK 2023-11-19 
 
Närvarande: 22 medlemmar varav en via Teams. 
 
1. Vice ordförande Aino Pettersson öppnar mötet. En närvarolista upprättas. 
 
2. Val av mötesordförande. 
 
Förslag: Styrelsen föreslår Åsa Eriksson att leda mötet. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
3. Fastställande av dagordning. 
 
En övrig fråga om ekonomisk redovisning anmäls. 
 
Förslag: Att dagordningen fastställs med den övriga frågan. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
 
4. Val av justerare. 
 
Mötet väljer Jonny Hansson att jämte ordförande justera protokollet. 
 
 
5. Fyllnadsval 
 
a) Ersättare i styrelsen. 
Styrelsen har tre (3) vakanta ersättarplatser i styrelsen, varför fyllnadsval behöver göras. 
Ersättarna sitter fram till nästkommande årsmöte. 
 
Förslag: Theresia Larsson, Lars Lundkvist, Kenneth Forsberg, Tove Winqvist-Owetz och 
Ulrika Johansson. 
 
Då det är personval vidtar sluten omröstning. 
Mötesdeltagarna får skriva tre namn av de föreslagna som ersättare i styrelsen fram till 
årsmötet. 
 
Rösträkning genomförs av mötesordförande och justerare. 
 
Resultat: 
Theresia Larsson, 17 röster. 
Ulrika Johansson, 12 röster. 
Tove Winqvist-Owetz, 11 röster. 
 
Beslut: 
Theresia Larsson (nyval) 
Ulrika Johansson (nyval) och 
Tove Winqvist-Owetz (nyval) 
 
  



b) Valberedningen. 
 
Förslag: Bengt-Erik Olsson, tillika sammankallande. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
c) Verksamhetsplan 2024. 
Ett förslag på sådan uppläses av vice ordförande Aino Pettersson. 
 
Styrelsens förslag: 
- Att NRTK aktivt samverkar med andra föreningar för att få in intäkter, till exempel 
Engelbrektsloppet och Engelbrektsturen. 

- Årsmöte. 
- Att anordna ett bygdetrav samt eventuellt ett ponnytrav. 
- Att anordna Pay & Jump. 
- Att anordna medlemsmöte. 
- Att NRTK arbetar aktivt med att öka sina intäkter exempelvis genom försäljning av 
Newbody, kakor, godis eller annat. 

- Att marknadsföra NRTK via hemsidan. 
- Att underhåll av anläggningen sker. 
- Att arbetsdagar på anläggningen hålls. 
- Att NRTK samarbetar med externa arrangörer och upplåta anläggningen till olika 
evenemang, exempelvis Norbergfestival och Engelbrektsloppet. 

- Att bjuda in medlemmar till Norbergsdagen på Romme. 
- Att anordna en bakluckeloppis. 
- Att NRTK genomför ett värdegrundsarbete i föreningen. 
 
Yrkanden: 
Ulrika Vik yrkar på att träningar med Vanja samt tömkörningskurser läggs till i 
verksamhetsplanen. 
Tove Winqvist-Owetz yrkar på att hoppträningar läggs till. 
 
Tove Winqvist-Owetz yrkar på att förslaget till verksamhetsplan bordläggs till nästkommande 
årsmöte, då det inte skickats ut innan. 
 
Ordförande ställer styrelsens förslag med tillägg mot Tove Winqvist-Owetz’ förslag om 
bordläggning. 
 
Omröstning sker genom handuppräckning. 
 
Resultat: 
Styrelsens förslag med tillägg om träningar med Vanja, tömkörningskurser samt 
hoppträningar: 10. 
Tove Winqvist-Owetz’ förslag om bordläggning: 8. 
 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt styrelsens förslag med tillägg. 
Styrelsen får i medskick att skicka ut handlingar innan möte. 
 
  



d) Budget 2024. 
 
Förslag: Att styrelsen av medlemsmötet får i uppdrag att utifrån beslut om verksamhetsplan 
inkomma med ett förslag till budget 2024 till årsmötet. 
 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
e) Värdegrundsarbete. 
 
Under en period har det i klubben förekommit en del motsättningar mellan medlemmar och 
styrelse. Detta måste få ett slut för att klubben ska kunna arbeta vidare med det den är till för 
– Att främja alla former av hästsport. 
 
Förslag: Att styrelsen tar initiativ till en workshop i ämnet under 2024. Workshopen kan ske 
tillsammans med en extern ledare eller något av studieförbunden. 
Att medlemmarna förväntas delta. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
f) Sandbana. 
I december 2021 kom ett förslag till styrelsen att bygga en sandbana på innerplanen. 
En offert om cirka 400 000 kr fanns med. 
Styrelsen tog in ytterligare offerter. Dessa hade pris mellan 100 000-200 000 kr. 
Efter diskussion på flera styrelsemöten fanns frågetecken: 
- Krävs bygglov? 
- Hur djupt måste man gräva? 
- Vad finns under om 0,5 meter grävs bort? 
- Krävs markduk, bärlager, sarg och annat? 
- Får vi ens gräva under kraftledningen? 
- Är anläggningen att räkna som naturområde och får vi då förändra detta? 
 
Styrelseledamöter har under tiden ställt frågor till både NVK, Västmanland-Dalarna Miljö- 
och byggförvaltning samt till Länsstyrelsen och Svenska kraftnät. 
Sammantaget är att bygglov ej behövs. 
Vi får gräva under kraftledningen, men det måste anmälas till Svenska kraftnät innan 
påbörjan. 
Anläggningen går ej under naturområde. 
Ingen vet hur det ser ut 0,5 meter under ytan. 
 
En medlem undrar hur travbanan är byggd? 
Den är byggd uppåt, alltså material lagts ovanpå grundmaterialet som består av slig. 
 
Bengt-Erik Olsson har talat med olika entreprenörer och anser att man kan lägga en matta 
direkt på marken och därefter lägga sand på denna. Man borde undersöka olika alternativ. 
 
Yrkanden: 
Tove Winqvist-Owetz föreslår att styrelsen tar in tre offerter där allt ingår, från grävning, 
eventuella mattor och sand. Dessa ska presenteras på årsmötet. 
Ordförande Åsa Eriksson föreslår att Bengt-Erik Olsson bjuds in till styrelsemöte att diskutera 
ärendet. 
 



Förslag: Att medlemsmötet att tackar för informationen. 
Att tre (3) offerter tas in och presenteras på nästkommande årsmöte. 
Att Bengt-Erik Olsson bjuds in till ett styrelsemöte att diskutera ärendet. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
g) Vad ingår i banavgiften? 
Det har förekommit diskussioner om vad som ingår i banavgiften. 
Tidigare fanns en banansvarig som skötte den. Personen har dock avsagt sig sitt uppdrag. 
 
Styrelsen har diskuterat följande förslag som uppläses på mötet: 
- Sladdning genomförs efter varje träning. 
- Banunderlaget ska passa alla. 
- Deltagande ska ske på två av klubben anordnade arbetsdagar för reparation och underhåll av 
banan samt tillhörande byggnationer. 
- Banan kan vid tjällossning och otjänligt väder stängas av. I nuläget är styrelsen ansvarig för 
detta, annars fattar banansvarig beslutet. 
- Banan kan vid klubbens och externa arrangemang stängas. Detta ska meddelas i god tid. 
- Medlemmar som avlagt banavgift äger rätt att nyttja banan så ofta de vill, utom då den 
stängts av styrelsen/banansvarig. 
 
En banansvarig bör utses. Bengt-Erik Olsson nämns som tänkbar sådan. 
 
En medlem undrar om det finns utrustning att sladda banan med? 
Ja, det finns. 
 
Kan man betala för att slippa sladda efter sig? 
Tove Winqvist-Owetz undrar hur ersättning ska utgå? 
 
Regina Lundell påtalar att ridvolten alltid glöms bort i sammanhanget och att även denna 
måste underhållas. 
 
Kan klubben ordna en utbildning i att sladda banan? 
 
Medlemsmötet diskuterar frågan i små grupper under några minuter. 
 
Kan klubben ha en differentierad avgift, alltså att de som betalar mer slipper sladda? 
 
Yrkanden: 
Katarina Salmi föreslår att medlemmar kan betala mer i banavgift och att en summa pengar 
utgår till en banansvarig för att sköta densamma. 
 
Ordförande Åsa Eriksson föreslår att tillsätta en arbetsgrupp som till årsmötet har förslag på 
hur banan ska skötas samt förslag till banansvarig och eventuell höjning av avgiften. 
 
Förslag: Att en arbetsgrupp bestående av Bengt-Erik Olsson, Ulrika Vik, Roger Karlsson och 
Camilla Fredriksson tillsätts. 
Att Bengt-Erik Olsson är sammankallade i arbetsgruppen. 
Att arbetsgruppen utarbetar ett förslag om banan och banavgiften till nästkommande årsmöte. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 



6. Övriga frågor. 
a) Ekonomisk redovisning. 
Kassör Ann-Sofie Bornström-Larsen rapporterar att: 
Klubben har totalt 562 327,45 kr. 
På banken finns 544 751,96 kr. 
På Postgirot finns 13 409,49 kr. 
I kontantkassa finns 4 166 kr. 
 
Klubbens resultat uppgår i nuläget till -142 988,06 kr. Klubben har budgeterat med ett 0-
resultat. 
Anläggningskostnaderna har dock skjutit i höjden och därtill kommer fakturan till Lars 
Lundkvist på 84 000 kr. 
 
En ansökan till Svensk Travsport om 75 000 kr har inskickats, men svar har ej inkommit. 
Detta ska inkomma under november månad. 
En ansökan till Svenska Ponnytravsförbundet ska göras. 
 
En faktura från Sören Gustavsson gällande grusning av ridvolt och defileringsvolt har ännu ej 
inkommit. 
 
Anläggningskostnaderna uppgår i nuläget till 115 000 kronor. 
 
Portokostnaderna har skjutit i höjden. Det kostar 15 kronor att skicka ett brev. 
 
Klubben har numera förenings-Swish vilket underlättar. 
 
Vad gäller nedtagningen av träden och dialog med NVK så är detta ännu ej klart i dagsläget. 
 
Tove Winqvist-Owetz undrar om löpande drift och undrar om klubben har styrelsebeslut på 
större ekonomiska investeringar? 
Ja, är svaret. 
 
Hon undrar vidare om det finns styrelsebeslut när banunderhållet ökade kraftigt. 
Ja, är svaret. 
 
Vad är grunden till nedtagningen av träden? 
 
Kassören svarar att klubben hade kontakt med NVK innan nedtagningen. NVK var från 
början inte intresserade av träden. Det har dock blivit ett missförstånd mellan klubben och 
NVK om storleken på sly. Klubben har betalat entreprenören för utfört arbete. 
NVK kan i nuläget inte ta rätt på nedfällda träd på grund av svinpesten. NVK har, som 
klubben förstått, begärt dispens av jordbruksverket för att kunna forsla ut träden från området. 
 
Bengt-Erik Olsson undrar varför klubben inte fått ett skriftligt beslut innan nedtagningens 
påbörjan? 
 
Svaret är att det var muntliga överenskommelser med två olika tjänstepersoner på NVK. 
 
Tove Winqvist-Owetz undrar om det finns risk för ytterligare kostnader? 
Svaret är nej. 



Förslag: Medlemsmötet tackar för informationen. 
Beslut: Medlemsmötet beslutar enligt förslag. 
 
 
7. Ordförande Åsa Eriksson avslutar mötet. 
 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
 
 ...........................................................................   .................................................................  
Elizabeth Pettersson, sekreterare Jonny Hansson, justerare 
 
 
 
 
 ...........................................................................   .................................................................  
Åsa Eriksson, ordförande 3-7 Aino Pettersson, ordf. 1-2 
 


